

# Referat De 9 møde

Mandag den 8. juni 2015

*Tilstede: Hugo Thuge (T13), Allan Nielsen (T15), Claus Hansen (BB606), Bent Rasmussen (BB607), Laila Aastrøm (BB608), Jannie Sjøholm (BB605), Søren Jensen (Lunden)  
Mette Krogh Olsen, Bente Larsen (Netværkskontoret)*

*Afbud: Jørgen Jeppesen (Rheumpark), Henrik Skovmand (PAB8)*

## 1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen blev godkendt med den tilføjelse, at man ville tale om situationen med de lukkede væresteder Tranen og Perlen under pkt. 7.

## 2. Godkendelse af referat fra d. 11. maj 2015

Claus Hansen havde ønske om, at det blev slettet fra referatet, at BB606 på nuværende tidspunkt tilslutter sig en sammenlægning af det fysiske og det boligsociale projekt.

Referatet blev godkendt.

## 3. Meddelelser, siden sidst

*Afd. 608:*

I afdelingen er der travlt med beboermøde, der afholdes den 18. juni. Her er bl.a. opladning af el-biler på dagsordenen samt hundehold.

*Afd. 605:*

Der er travlhed med beboermøder.

*Afd. 606:*

Her er der beboermøde den 24. juni, og så planlægger afdelingen en gårdfest i august.

*Afd. 607:*

Her er fokus på det kommende beboermøde. Og HP4 fylder fortsat det meste af arbejdet.

Bent opfordrede til, at alle afdelinger havde samme parkeringstime-antal, fx **3-timers parkering**.

*T15:*

Afdelingen har problemer med skorstenen og det vil koste 175.000 kr. at reparere den. I stedet har afdelingen valgt at rive den ned og få et tag over og lade den stå sådan.

Facadeprøven er færdig. Nu skal prøven drøftes på et beboermøde.

*Lunden:*

Afdelingen ønsker at udvide parkeringsarealerne til næste år samt opsætte standere til opladning af el-biler.

Der har været afholdt loppemarked i afdelingen, og det var velbesøgt.

*T13:*

Afdelingen har haft 2 vandskader. En faldstamme skal strømpe-fores og serveren i Ulsøparken er blevet vandskadet af et utæt rør.

*Netværkskontoret:*

Her er der travlhed med den kommende KulturWeekend, som alle medarbejdere er involveret i. Flere medarbejdere har deltaget i Boligsocial årskonference, hvor temaet var tryghed og social arv (LBF,s nye temaer).

#### **4. Opsamling på den fælles temadag den 30. maj**

Der var enighed om at Temadagen var en succes samt, at der skulle udarbejdes en opsamling på dagen i samlet form, som kunne uddeles til alle medlemmer af afdelingsbestyrelserne.

#### **5. Budget 2016 – første drøftelse**

*Hjemmeside, 2660 Kalender, KulturWeekend*

Bente delte et forslag ud, der byggede på de budgetter, der er vedtaget for i år.

Det blev drøftet, om det i forbindelse med udgivelsen af Din 2660 Kalenderen er muligt at hive moms ud af omkostningerne. Hugo Thuge lovede at undersøge det via sin administration.

Allan Nielsen opfordrede også til, at man undersøgte muligheden for, at beboerhusene undgik grundskyld – dette kan lade sig gøre, hvis de har karakter af at være forsamlingshuse.

Beslutning: Budgettet skal beslattes på næste møde efter sommerferien

#### **6. Valg af afdelinger til opsøgende sundhedsaktivitet (operation pølsevogn)**

Sidste år havde NetværksKontoret i samarbejde med kommunens Sundhedsforvaltning opstillet en vogn i hhv. BB 608, 607 og 605. Her talte vi med de forbigående beboere om deres ønsker til aktiviteter mv. Efterfølgende hjalp vi med igangsætning af aktiviteter. Vi vil gerne gentage indsatsen 3 nye steder.

Afdelingerne PAB8 og Rheumpark blev valgt. Hvis de altså vil.

#### **7. Forberedelse af Styregruppemødet d. 15. juni**

*3 bilag vedlagt*

Afd. 606 har endnu ikke drøftet sammenlægningen af det boligsociale og fysiske projekt – og ønsker endnu ikke at give tilsagn om det.

Forankring af værestederne og/ eller etablering af nye væresteder blev drøftet, da både Perlens og Tranens drenge lukker.

Beslutning: Det blev besluttet, at Henrik (børne- og ungekoordinator) drøfter muligheden for at etablere et værested i BB-afdelingerne med disse afdelinger. Zahid (børn- og ungedamarbejder) tager en drøftelse med T13 om, hvad der evt. kunne etableres her. De vender tilbage til De 9's augustmøde med en indstilling.

Desuden blev indstillingen til styregruppemødet tilrettet i overensstemmelse med afd. 606s ønske om endnu ikke at ville give tilsagn om en sammenlægning af projekterne.

#### **8. HP4 - punktet**

Det blev drøftet om beboermøder burde have et sluttidspunkt.

Hugo Thuge opfordrede de øvrige afdelinger til at se de skrivelser igennem, der udsendes fra rådgiverne omkring beboeraktiviteter, sådan at vi sikrer beboersynspunktet.

#### **9. Evt. formidling af punkter fra mødet**

-

#### **10. Punkter til næste møde**

Ny talsmand skal vælges

Budget for KulturWeekend

Evaluerings af KulturWeekend

Forlængelse af det boligsociale projekt/STG forberedelse

Væresteder i boligafdelingerne?

#### **11. Eventuelt**

Intet.

*Ref.: MKO*